
Fra: Paul Ivar Stenstuen 
Sendt: 29. mars 2019 11:14 
Til: ' (arne.ketil.auran@frosta.kommune.no)' 
Emne: Henvendelen fra Hernes vedr. "Sveplassveien" 
 
 
Ved behandling av referatsaker den 14.02.19 fattet kontrollutvalget bl.a. slikt vedtak: 
"Kontrollutvalget tar referat nr. 3 til orientering og ber sekretær om å legge fram en sak vedr. 
Sveplassveien." 
 
Kontrollutvalgets interesse mht. saken er hvorfor saken har tatt så lang tid, bruk av ressurser, samt i 
hvilken grad kommunen tar folk som blir berørt av kommunens virksomhet og myndighetsutøvelse på 
alvor. 
 
Jeg ber derfor om en redegjørelse for saken med utgangspunkt i følgende punkter: 
 

1. Kort om historikk - når, hvordan og hvorfor kom saken til 
2. Stridens kjerne 
3. Kommunens forslag til løsning underveis, herunder hvor mange runder har saken hatt 
4. Status mht. saken i dag 
5. Har kommunen lært noe av saken, og i så fall hva. 
6. Eventuelt også annet som rådmannen måtte mene er relevant for saken. 

 
Jeg ber om et skriftlig svar innen 11.04.19. 
 
 
 

 
 


